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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

amely készült a Budapest Főváros VII. ker. Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottságának 2024. február 13-án, 09 óra 00 

perckor tartott rendkívüli nyílt üléséről 

 

 

Bizottsági ülés helye: Budapest, VII. kerület Erzsébetváros Polgármesteri Hivatal 

   Bp., VII. kerület Erzsébet krt. 6. I. emelet ülésterem 

 

 

Jelen vannak:   

 Bónus Éva igazolt távollét 

 Csontos Gyöngyi bizottsági tag 

 Molnár István bizottsági tag 

 Nagy Andrea bizottsági tag 

 Sztipich Gábor bizottsági tag 

 Szűcs Zoltán bizottsági tag 

 Ripka András bizottsági tag 

 Vajda Eszter jegyzőkönyvvezető 

   

 

Meghívott vendégek:   
 Tóth János Jegyző  

 Bock Dorottya titkársági ügyintéző 

 Csüllög Szilvia irodavezető 

 dr. Jávori Péter irodavezető 

 dr. Veninger Gyula Nándor  irodavezető 

 Maár Balázs irodavezető 

   

   

 

 

Molnár István: 

Szeretettel köszöntöm a Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság február 13-ai ülésén megjelent 

képviselőket. Megállapítom, hogy 6 fő van jelen, Bónus Éva jelezte távollétét. 

Egy napirendi pontunk van. Kérdezem, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e valakinek 

kérdése? Ha nincs, akkor az első napirendi pontról fogunk majd szavazni, amely jaj szavazzuk 

meg a napirendi pontot! Megállapítom, hogy hat igen szavazattal elfogadtuk. 
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82/2024. (II.13.) sz. PKB határozat 

-A napirendi pontok elfogadása- 
 

Javasolt napirendi pontok: 

1.)  Javaslat Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-

testületének 11/2024. (I.24.) számú határozata alapján indított beszerzési eljárás 

lezárásához szükséges döntés meghozatalára 

Előterjesztő: dr. Jávori Péter Városüzemeltetési Iroda vezetője 

2.) Egyéb 

Előterjesztő: - - 

 

A fenti határozatot a Bizottság tagjai egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással) 

elfogadták.  
 

 

1. NAPIRENDI PONT 

-Javaslat Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-

testületének 11/2024. (I.24.) számú határozata alapján indított beszerzési eljárás 

lezárásához szükséges döntés meghozatalára- 

 

Molnár István: 

Akkor rátérünk, javaslat Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata 

Képviselő-testületének 11/2024. (I.24.) számú határozata alapján indított beszerzési eljárás 

lezárásához szükséges döntés meghozatalára. Kérdezem van-e kérdés ezzel kapcsolatban? 

Ripka úr!  

 

Ripka András: 

Köszönöm szépen! Több kérdésem is van, úgyhogy majd egyesével teszem föl őket, hogy 

követhetőbb legyen. Az első kérdésem az, hogy az előző beszerzésből, hogy néz ki, hogy 

mennyi utalvány fog megmaradni? 

 

dr. Jávori Péter: 

Tisztelt Képviselő Úr, tisztelt Bizottság, üdvölök Mindenkit! Ugye február 29 napos most, azt 

hiszem szökőév van, tehát február 29-ig tart az osztás, tehát így a rendhagyó módon most a két 

osztás nagyjából összeér. Nem tudom ,  

 

Csüllög Szilvia: 

- Mikrofonon kívül, nehezen érthető szövegrész - Hát olyan tízezer fölött vagyunk éppen. 

 

dr. Jávori Péter: 

Igen, de még folyik az osztás. 

 

Csüllög Szilvia: 

- Mikrofonon kívül, nehezen érthető szövegrész – Olyan 10600-10700 körül van. 

 

Ripka András: 

Tehát még annyi van? 
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dr. Jávori Péter: 

Nem annyit osztottunk annyit osztottunk ki. 

 

Ripka András: 

Mennyi van? 

 

Csüllög Szilvia: 

-Mikrofonon kívül, nehezen érthető szövegrész -Azért nem tudjuk még a maradékot, merthogy 

február végéig osztjunk, tehát majd március 1-vel fogjuk tudni pontosan, hogy mennyi. 

 

Ripka András: 

Jó, akkor most mennyi van? 

 

dr. Jávori Péter: 

Hát körülbelül 2000 tehát a jelenlegi számítások alapján, de még a hónapnak a fele hátra, a most 

még 2000 darabbal kell számolni nagyságrend szerint. 

 

Csüllög Szilvia: 
-Mikrofonon kívül, nehezen érthető szövegrész- Ha vége van mondok Neked egy pontos számot. 

 

Ripka András: 

Jó. 

 

Csüllög Szilvia: 

-Mikrofonon kívül nehezen érthető szövegrész - Mondok neked egy pontosat, de biztos marad 

még egy pár ezer darab. 

 

dr. Jávori Péter: 

Ehhez még annyit, hogy ennyit még nem osztottunk ki. Nyilván ennek köze van ahhoz is, hogy 

most viszonylag sokáig tart az osztás, de a legnagyobb számban most osztottuk ki. 

 

Ripka András: 

Az jó, akkor a második kérdésem, hogy a Lidl Magyarország volt eddig kétszer is a befutó ezen 

a közbeszerzésen és, hogy a korábbiakban ők ezeket, amik most hiányosságként felmerültek 

náluk azokat biztosították? Tehát akkor megadták az elfogadóhelyek számát, illetve az ajánlatot 

cégszerűen aláírták elektronikusan, és hitelesítve úgy nyújtott ügyfélkapun keresztül? 

 

dr. Jávori Péter: 

Három ilyen osztás volt eddig. Abból a legelső egy karácsonyi alkalommal történő osztás volt. 

Az utóbbi két alkalommal pont arra az indokra hivatkozva és azt az elvet követve, hogy 

maradnak fenn ajándékutalványok és akkor meg tudtuk is, mert nem ért össze az osztás, 

ellentétben ezzel a mostani helyzettel. Ugye akkor ilyen versenyeztetést nem is volt, tehát a 

Lidl utalványok megmaradása okán, mert ott biztosan megmaradtak, akkor azt tudtuk, így a 

Lidl kértük fel a Képviselő-testületi határozat is mindkét esetben is a Lidl-re szólt. Viszont most 

volt egy jobb ajánlat, nevezetesen a Spar ajánlata. Adott egy 2,5%-os kedvezményt és a fő ok 

az volt, hogy ezért választottuk -a Spart. Egyébként cégszerűen nem került aláírásra az ajánlati 

felhívás, most meg volt jelölve cégszerűen, hogyha nem hivatali kapun nyújtják be akkor 

cégszerűen írják alá ezt a Lidl most valamilyen oknál fogva nem tudom, nem tette meg. Ahogy 
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egyébként a Tesco sem, ezért került érvényes ajánlatként kihirdetésre a Spar Magyarországnak 

az ajánlata. 

 

Ripka András: 

Rendben. Most néztem, hogy viszonylag hosszabb idő volt a jelentkezésükre és, hogy miért 

nem hiánypótoltatták ezeket a cégeket?  

 

dr. Jávori Péter: 

Az ajánlatok együttes értékelése közben a Spar -nak az ajánlata alapján úgy véltük, hogy 

kihirdethető a Spar, mint a legjobb ajánlatot tevő. Nem szükséges az ajánlatnak a, illetve az 

érvénytelen ajánlatoknak a hiánypótlásra történő felhívása, mivelhogy jobb ajánlatot adott, 

ahogy előbb is mondtam a Spar Magyarország, mint a Lidl. A Lidl -től már beszereztünk 2-3 

alkalommal is ilyen utalványokat, ennek tekintetében nem adtak kedvezményt, a Spar pedig 

egyértelműen adott. Valamint azért március mikor lesz most húsvét, elnézést? – Háttérben 

beszélgetés hallatszik - tehát azért ki kell értékesíteni, ki kell értesíteni a lakosságot, tehát azért 

az idő intervallum is nyilván tényező-e ebben a dologban. 

 

Ripka András: 

Jó és akkor már csak egy dolog, ez inkább megjegyzés, hogy Én úgy látom, hogy megint tehát 

kiírtak rá pályázatot, de valójában csak egy értékelhető pályázat érkezett. Tehát itt verseny nem 

alakult ki, mert nem volt több érvényes pályázat. Egy érvényes pályázat alapján döntünk most 

több 100.000.000 forintról. Tehát Én azt mondom, hogy itt itt itt itt valami probléma van és ne 

legyen igazam, de én szerintem ez nem fogja megállni a törvényességnek a normáját. Úgyhogy 

Én ezt nem fogom tudni sajnos támogatni. Köszönöm szépen! 

 

dr. Jávori Péter: 

Én is köszönöm! 

 

Csüllög Szilvia: 

Elnézést, közben megkaptam az adatot 10613 most ebben a pillanatban a kiadott utalványoknak 

a száma. 

 

Ripka András: 

Köszönöm szépen!  

 

dr. Jávori Péter: 

És akkor 13.500-ból ezt kellene levonni, de hát ez még nyilván változni fog. 

 

Ripka András: 

Így van, így van-e. Köszönöm szépen!  

 

Molnár István:  

Köszönöm szépen, ha nincs több kérdés, akkor  

 

dr. Jávori Péter: 

Még annyi reakciót az utolsó hozzászólásra, ahogy a Képviselő-testületi ülésen is elmondtam 

már ugye, nekem lett deklarálva kérdés, hogy tehát felelősökre akkreditált közbeszerzési 

szaktanácsadó véleményére tudtunk hivatkozni az első beszerzés alapján. Az másfél évvel 
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ezelőtt volt, más hivatalos dokumentum nekünk erre nem áll rendelkezésünkre. Tehát csak 

ehhez tudunk igazodni.  

 

Molnár István:  

Köszönöm szépen! Ha nincs több hozzászólás, akkor szavazásra teszem föl. Egy határozati 

javaslat van, kérem szavazzunk! 

Öt igen, egy tartózkodással elfogadtuk a határozati javaslatot.  

 

83/2024. (II.13.) sz. PKB határozat 

- Határozat az Önkormányzat Képviselő-testületének 11/2024. (I.24.) számú határozata 

alapján indított beszerzési eljárás lezárásához szükséges döntésről- 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi 

és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárul a Budapest Főváros VII. Kerület 

Erzsébetváros Önkormányzata és a SPAR Magyarország Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű 

Társaság (székhely: 2060 Bicske, SPAR út 1.; adószám: 10485824-2-07) közötti, 13.500 db 

20.000,-Ft névértékű ajándékkártyával kapcsolatos szolgáltatások teljesítése tárgyú szerződés 

megkötéséhez, mely szerződés alapján az Önkormányzatot nettó 263.250.000,- Ft, azaz nettó 

kettőszázhatvanhárommillió-kettőszázötvenezer forint + 0% ÁFA összegű kifizetés fogja 

terhelni.  

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester 

Határidő: 2024. február 13. 

Végrehajtásért felelős: dr. Jávori Péter Városüzemeltetési Iroda vezetője 

 

A fenti határozatot a Bizottság tagjai (5 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással) elfogadták.  

 

Mellékletek: 

1. Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 

11/2024. (I. 24.) határozata 

2. Árajánlatkérés engedélyező 

3. SPAR árajánlat 

4. TESCO árajánlat 

5. Lidl árajánlat 

6. Bírálati jegyzőkönyv 

7. Közbeszerzési szakértő szakvélemény 

 
 

2. NAPIRENDI PONT 

-Egyéb- 

 

Molnár István: 

Egyebekben valakinek? Ha nincs, akkor köszönjük szépen Bizottságnak a munkáját. 

Na mégis csak, igen…  

 

Ripka András: 

Köszönöm, még egy kérdés felmerült, hogy a korábbi esetekben, itt olvastam az 

előterjesztésben, hogy ugye az az eljárás rend, hogy a beszerzés elzáró, eljárást lezáró érdemi 
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döntés meghozatala az a. pontban meghatározott kivétellel minden esetben a Pénzügyi és 

Kerületfejlesztési Bizottság hatáskörébe tartozik, hogy a korábbi esetekben bejött ez a Bizottság 

elé, mert én nem emlékszem ilyenre?  

 

dr. Jávori Péter: 

A korábbi esetekben nem, mint említettem az előző két esetben ugye a Képviselő-testület 

határozata deklarálta, hogy a Lidltől szerezzük be. Most pedig arról szólt, hogy az adott 

beszerzési eljárás folytassuk lem és ilyen esetekben a PKB a felkent testület. 

 

Ripka András: 

Köszönöm szépen! 

 

dr. Jávori Péter: 

Nagyon szívesen! 

 

Molnár István:  

Akkor köszönöm szépen mindenkinek a mai munkáját! 

 

 

 

 

Kmf. 
      

    Molnár István         Nagy Andra  

        bizottsági tag           bizottsági tag  

  

      

           Vajda Eszter 

  jegyzőkönyvvezető  
 

 

Jegyzőkönyv elkészülte: 2024. február 13. 

 

 


